



Kvartalsmøde nr. 3 2021 d. 16.8 2021

Deltagere: Lena Damhoff, Orla Jensen, Henrik de Linde, Karin Short
Fraværende: Keld Nielsen

Referent: Karin Short

1. Status for

- **opstregning af p-pladser ved afd. 1, 3, 4, 5 og evt. 2**

Der har været tale om opstregning på parkeringspladsen ved afd. 4 da vi fik henvendelse fra ejerforeningen om at det var svært at finde plads. Dette var samtidigt med at vi lavede skrå parkering og således nok betinget af at der var flere som parkerede der. Det er ikke længere et problem. Vi vil gerne vente med en opstregning til vi er nærmere på en evt. plan vedr. el standere.

Der har ikke været talt om opstregning på øvrige parkeringspladser. Ved afd. 2 vil der ske reetablering når banearbejdet er færdigt.

Vi er enige om at vi er opmærksomme på et eventuelt problem der måtte opstå.

- **gravearbejdet på Tirstrupvej og Femmøllervej**

Der er endnu ikke udmeldinger fra kommunen desangående. Når vi ve noget nyt orienterer vi relevante beboere og beboerrepræsentation.

- **kommunens lovning på afhjælpning af det opstigende vand i afd. 3 Slettehagevej**

Der er arbejdet på sagen – og etableret en ”spærrer” på evt. tilbageløb. I skrivende stund vil Henrik de Linde informere i september bladet, da vi igen har vand i kælderen efter seneste regnskyl.

- **overdækningen af p-pladser ved plejehjemmet mod afd. 2 Sletterhagevej**

Dette forslag er opstået i ”grøn plan” og skal behandles i DSI bestyrelsen inden at det er vedtaget/ godkendt. KS drøfter sådanne punkter på Formandsmøde med Ole Maltesen. Det forventes at der vil komme et punkt på dagsorden desangående på bestyrelsesmøde inden årets udgang.

- **reparationer af gulve i de ”nye” taglejl. i afd. 3 og orientering af lejerne**

Der er ikke tale om reparationer af gulve i de 8 lejligheder, men i højere grad et ønske om at finde årsagen til at gulvene fortsat giver problematikker. Der planlægges et møde med lejlighedernes beboere i september. Her vil vi informere og samtidig afklare om det er muligt at disponere over en af lejlighederne, således vi kan undersøge gulvene til bunds og forhåbentlig finde en årsag som kan udbedres.

2. **Datastuen og den pt. manglende mulighed for hjælp til opslag på hjemmesiden.**

Hvor kan vi få hjælp?

Ved henvendelse til Annie Breinholt kan der gives assistance til at lære at anvende log in til hjemmesiden



3. **Desinfektionsudstyr i fitnesslokalet trænger til pleje og omsorg – og bruges ikke hensigtsmæssigt**
Sprit har været i rest ordre. Nu er det igen tilgængeligt i fitness rummet. Vi må i fællesskab opfordre brugere til at huske at spritte af efter sig.
4. **Ønske fra beboere i afd. 5 om plantning af lyserøde roser på skråning v. p-plads og bygning mod plejehjemmet til erstatning for det nuværende ”kratværk”**
Efter den meget varme sommer i 2018 blev en del af beplantningen udskiftet, da det ikke tålte tørken og varmen. Beplantningen blev beskåret for at sikre at det kom sig. Beplantningen på skråningen er bunddække som forhindrer ukrudt – og det virker. Roser er ikke i samme omfang bunddækkende og skal der plantes roser vil dels udgiften anvendt i 2018 til nye planter være spildt og dels vil det betyde at der kommer flere opgaver til teknisk afdeling, og det vil vi gerne forhindre. Der vil således ikke plantes roser på skråningen som der er ønske om.
5. **Ønske fra beboere i afd. 5, 1. sal om at få rengjort mellemrummet mellem svalegangen og murværket**
En sådan opgave kan man kontakte teknisk afdeling om ved henvendelse i træffetiden. Der er ingen grund til at vente til et kvartalsmøde med at løse en sådan opgave.
6. **Evt. orientering af beboere om lokale tricktyve**
Der blev umiddelbart efter en beboers oplevelse sat sedler op i alle opgange. I september bladet vil der være en notits desangående

Næste møde i december – d. 2.12 kl. 10.00-12 møderum 1